

Monino & Plotnikovo

управление эксплуатации специальных объектов
operational control special objects

Monino – Air Force Central Command Post

Plotnikovo – Air Force (07119) plus Army “operational control special objects” (40283)

295 управление эксплуатации специальных объектов СибВО, Метеор-Опекун
СибВО – Siberian Military District

Kostino

38551 –

Address: 38551 601100, Владимирская область, г.Петушки, н/п Рождество. [Christmas]

Also: 601105, Владимирская обл., Петушинский р-н, п/о Воспушка

<http://www.gostorgi.ru/2006/205/9.xml>

Рождество is a livestock farming area North of Petushki;

Воспушка is a village North East of the communications site.

38551-B also mentioned as Vatutinki

1128-й отдельный узел связи (в/ч 38551, 601100, Владимирская обл., г. Петушки);

1128 separate Comms Centre

In list of airforce units: <http://ryadovoy.ru/forum/index.php?topic=2074.0>

83t745 etc

40668:

In Moscow;

Navy – included in order for УПВ ВМФ - maintenance of **СУ-504**

<http://zakupki.gov.ru/Tender/ViewPurchase.aspx?PurchaseId=563567>

Also mentioned as Northern Fleet HQ Severomorsk

<http://infopravo.by.ru/fed2006/ch03/akt14016.shtm>

Products supplied (manufacturer list)

Комплекс средств телекоммуникации изделия 83т724; [complex of telecommunications products 83t724]

АС "Дозор-М" (83т46);

КПО "Система управления финансами"

<http://www.army.informost.ru/2006/firms/ist.html>

83t714 is secure email system

Karat:

БИК = Базового комплекса информатизации (изделия 83т60-БИК).

basic complex of information

http://www.rusea.h11.ru/inj/winners/?u_id=110&list=7_2&year=2006&type=1

More and 83t60 development: <http://www.rusea.info/inj/?lang=rus&id=2989>

Bringing maritime targets to the Navy

- базового комплекта БИК «Карат» в/ч 45655 (г. Североморск);

- базового комплекта БИК «Карат» в/ч 36070 (г. Полярный), [base complex]

в т. ч. 2 абонентских комплектов БИК «Карат»: [2 subscriber complexes]

в/ч 90149 (г. Скалистый)

и в/ч 95155 (г. Заозерск).

[Karat]

List of who was where including 99755 <http://c551.narod.ru/who.html>

ВЗУ — Воздухозаборное устройство - Air Unit ??

55060:

Address of 55060 - 119160, г. Москва, ул. Знаменка, д. 19

<http://doc.gostorgi.ru/7/2009-07-24/448792/1.DOC>

In contracts for 83t212 / 83t234 KBSU

Maintain IBM 3006-B01 computers in 55060, 96015, 01814 (Moscow) by 87406

CV – IT and database work in 55060

Поддержание боевой готовности комплексов ЛВС ОГИ ПУ должно осуществляться по указаниям Заказчика на основании заявок войсковых частей объектов РГВ (ГОУ ГШ ВС РФ, 39 ГВЦ ГШ, штаб 20А, в/ч 80526, в/ч 55060).

Maintain combat readiness

локальных вычислительных сетей обработки графической информации пунктов управления [ЛВС ОГИ ПУ]

Local area network processing of graphics information control points

Navy Moscow:

Unit 45603 contract for antenna feeder:

г. Москва, Б.Козловский пер., д. 6, войсковая часть 45603, каб. 101 конкурсная комиссия.

Navy Automated command system:

Dalnost Дальность [range]

Navy component of Centre:

More [sea]

Details of 83t170-3 - <http://www.nationaldefense.ru/1437/1440/index.shtml?id=7070>

Official version of history of Navy automated command:

http://flot.com/science/sf1.htm?sphrase_id=222940

БИК «Карат» - this is another automated command system, in the same contract as More, re More-99 – developed by “Mars” company - <http://www.vmf.informost.ru/2009/firms/mars.html>

99755 (99155) ЦВЦ Центральный Вычислительный Центр ВМФ [Navy central computing centre]
Moscow

<http://c551.narod.ru/who.html>

779 ЦВЦ ВМФ

History of Navy computing centre: <http://dlib.eastview.com/browse/doc/5035344>

Центрального командного пункта ВМФ Naval Central Command Post

280 ЦКП ВМФ Central Cartography Post St Petersburg

УС "Компас" (в/ч 45603. Б. Козловский пер., д.6)

Air Force component of Centre for nuclear bombers:

Wing: крыло

А еще там для Пилота22 сделали систему управления Дальней авиацией
Щас Пилот как сдаст всех нас компетентным органам за раскрытие местоположения проектирования АСУ "Крыло".

А на следующий день весь ЕрНИИММ вместе с виноградниками переедет в тайгу.

And still there for Pilota22 made long-range aviation management system

Pilot right now as all of us to surrender to the competent authorities for revealing the location of the design of ACS "Wing".

The next day the whole ЕрНИИММ with vineyards will move into the taiga.

ЕрНИИММ – USSR computer development institute in Armenia.

ВЦ ГШ ВВС в Щелково - Вычислительный Центр - Computer Centre ?

Алтухов - ГРУ (МО) - космические войска

Бабушкин - ГРУ (Москва)

Белов - в/ч 21374 (г.Дзержинск, Нижегородская область)

Виноградов - ??? (Москва)
Вудвуд - 27 ЦНИИ МО РФ (Москва)
Гужбин - 3 ЦНИИ МО РФ (Москва) \ штаб ГРАУ
Гудков - ВЦ ГРАУ (Москва)
Дёмин - ГРУ (МО)
Ефимов - 12 ГУ МО РФ (г. Сергиев-Посад, МО)
Ермоленко - ГРУ (Москва)
Жданов - 27 ЦНИИ МО РФ (Москва)
Жуков - 3 ЦНИИ МО РФ (Москва)
Зуев - НИИ военной медицины (Москва)
Лештаев - ТАИИ (Тула)
Мишонков - ??? (Удмуртия)
Пегов - Лепель (п.Боровка)(Республика Беларусь)
Пономарёв - 27 ЦНИИ МО РФ (Москва)
Протас - Вольское высшее тыловое училище (г. Вольск, Саратовская область)
Расходов - КБП (Тула)
Рубцов - ВЦ ГРАУ (Москва)
Рогов - ВЦ ГРАУ МО РФ (Москва)
[Главное ракетно-артиллерийское управление - Main Rocket and Artillery Directorate]
Сударев - ВЦ ГАБТУ МО РФ в/ч 01814, г. Бронницы
Тарасов - 3 ЦНИИ МО РФ (Москва)
Тонких - ВЦ ГШ МО РФ (Москва)
Федосов - Академия радиоэлектроники ГШ МО РФ (Москва)
Христофоров - 12 ГУ МО РФ (г.Сергиев-Посад, МО)
Царелунга - 27 ЦНИИ МО РФ (Москва)

<http://www.taiiclub.ru/modules/phpBB2/viewtopic.php?p=1086&lofi=1>

Serpukhov-13:

Филиал узла "Гостеприимное" 1ПЦ ГШ позывной Селигер, войска связи. Ловить там не фиг
Branch node "hospitable" 1PTS GSH call Seliger troops. Catch there FIG
Батальон связи. " Приветливое в/ч 77865

Ilinskoe:

В/ч 52617, ЗКП ГШ СВ, Московский ВО, "Рудокоп", ДМБ-88
(?? Are these different locations)
<http://www.kharkovforum.com/showthread.php?p=14314858>

1996-1999 Узел связи \"Рудокоп\" инженер отдела радиосвязи (signalman)

СВ = сухопутные войска = Ground Forces

If all the same place then Ilinskoe is alternative command post for Ground Forces ??

Рудокон listed in П-167 contract

Барыбино - это не только учебка, но и еще окружной УС (либо ЗКП, не помню уже), но туда идти не советую - дыра полная, как и вся система связи Москвы-подмосковья, да еще и допуск какой-нибудь

Barybino - is not only учебка, but also the District УС (or ЗКП,, do not remember), but I do not advise going there - the hole is complete, as the entire communication system in Moscow, Moscow region, so even the tolerance of some

<http://wap.spvvius25.borda.ru/?1-1-0-00000017-000-10001-0>

Re badge:

судя по атрибутике, № 5 - это центральный командный пункт Штаба Главного Командования Сухопутных Войск.

По аналогии с символикой Генерального Штаба ВС РФ, а также в соответствии с организационной структурой ЦОВУ СВ, это может быть как Оперативное управление Главного штаба Сухопутных войск (именно так это называется :nono:), либо ЦКП ГШ СВ.

Judging by the attributes, № 5 - is the central command post of the Chief of Staff Army Command.

By analogy with the symbols of a genius of the Russian Armed Forces General Staff, as well as in accordance with the organizational structure TSOVU NE, it can be both operational management of the Main Staff of the Army (yes, this is called: nono:), or NBI GSH ST.

Mil abbreviations for maps: http://dead-city.ru/page.php?al=uslovnye_oboznachenija_i

Badge for GS Central Command Post: <http://www.zaslugi.ru/award/listing/29/all>

Photos of incomplete bunker (Ukraine ??)

http://vpk.name/news/43545_vostok_prikroyut_s_zapada.html

ПРЦ 1 УС ГШ МО РФ, в/ч 32108, Московская обл., Ленинский р-н, пос. Ватутинки.
Vatutinki

25801 1-й УС ГШ ВС РФ (Пост Радиотехнического Измерительного Центра / ТТЦ ШОВС) 107014, г. Москва

в/ч 08310-А Балабаново-1

войсковую часть 08310-А (ПУС ЗЦКП РВСН)

[Communications post, alternate command post centre SRF]

- missile forces officer with accommodation problem, currently at Balabanovo-1.

Omsk

Dismantle 777: <http://www.zakupki.gov.ru/Notification.aspx?PurchaseId=48402>

Update LAN in Objects 777, 489, 379 (2008) (re15E599) outline
<http://doc.gostorgi.ru/7/2008-06-28/9308/1.doc/>

Unit 77142: 644006, Омск-6, 16 Военный городок

Object numbers of missile divisions:

<http://www.stringer.ru/publication.mhtml?Part=37&PubID=936>

These objects may have been dismantled ??

Construction of Object 15/155-3 (Topol M) in Teykovo
Spare loudspeakers from 15Ts1M-02 Object 15/155-3

<http://www.ecm.test.cit.ecm.ru/recalls/157>

Loudspeakers for 15Ц1М-02 (ОВЗ, ВЗ) объекта 15/155-3

<http://zakupki.gov.ru/Notification.aspx?PurchaseId=44448>

Fire alarm, electric, automations systems объекта 15/155-3

<http://doc.gostorgi.ru/7/2008-07-23/44501/1.doc/>

Electricity 525 (ЦРП) объекта 15/155-3

<http://www.zakupki.gov.ru/Tender/ViewPurchase.aspx?PurchaseId=217820>

Visits to old bunkers etc:

http://translate.googleusercontent.com/translate_c?hl=en&sl=ru&u=http://urban3p.ru/category/military/%3Fpage%3D8%26region_id%3D2&prev=/search%3Fq%3D%25221%2B%25D1%2583%25D0%25B7%25D0%25BB%25D0%25B0%2B%25D1%2581%25D0%25B2%25D1%258F%25D0%25B7%25D0%25B8%2B%25D0%2593%25D0%25A8%2522%26hl%3Den%26rlz%3D1R2ADB en-GBGB331%26prmd%3Div&rurl=translate.google.co.uk&usg=ALkJrhScf8O77tXDxbTY5tADs54YYuOUw

Начальник отдела модернизации УОБГ войсковой части 25555
Head of the Department of modernization UOBG military unit 25555

в/ч 68579 (г. Егорьевск); в/ч 92860 (г. Фаустово);

Фаустово Воскресенского района

жилдом №70 (в/ч 92860) ул.Быковского

в/ч 92860, Коломенское шоссе, 5 (Kolomna Road 5 in Egorievsk)
but also has presence in Faustovo where there are military test facilities

Detailed image of Egorievsk-6:

<http://45f.ru/view/dg/orig/?lat=55.19758536490289&lon=37.614097595214844&z=13>

объекте 618 Владимирская обл., Петушинский р-н, п/о Костино, войсковая часть 66213

У нас (в спец телеграфе) на связи было около 10 постоянных узлов ("Колибри", "Газон", "Ревун", "Напор" и т.д.). Были узлы с которыми работали сеансами ("Рывок", "Черкесска", "Белоручка", "Кочет", "Замок" и т.д.) И были "возможности" для работы с ещё около 30 узлов связи, точно не скажу, да и не нужно

ДМБ-91 осень Московский военный округ ЗКП ЦУС ДА (запасный командный пункт центрального узла связи дальней авиации) в/ч **23452** г.Петушки

DMB-91 Fall Moscow Military District GSB NCC YES (alternate command post of the central node communication range aviation) in / h 23452 g.Petushki

Petushi is town near Kostino comms sites.

Владимирская, Петушки, 42158 Б, ЗКП ВТА-ВДВ, техрота. Позывной "Гремучий" [callsign]

List of 67265 contracts 2008:

<http://www.tenderebi.com/tenders/adminShowBuyer.do~buyerId=4053661>

57387 –

1992 - 1995 год

Войсковая часть 57387 СБУ, г. Сколе Львовской области

Military Unit 57387 SSU, Skole Lviv region

Position: Chief Financial Officer

Службы безопасности Украины = Security Service of the Ukraine (created 1990)

71182 –

Министерство обороны РФ (далее МО РФ) обратилось в Арбитражный суд г. Москвы с заявлением, в котором просит признать Приложение N 1 к Постановлению Московской городской Думы N 47 от 20.05.1998 в части отнесения нежилого (подвального) помещения в жилом здании, расположенном по адресу: г. Москва, ул. 1-я Фрунзенская, д. 6, к собственности города Москвы недействительным и противоречащим юридическим актам, имеющим большую юридическую силу.

Войсковая часть N 71182 занимает нежилое (подвальное) помещение в жилом здании, расположенного по адресу: г. Москва, ул. 1-я Фрунзенская, д. 6 на основании распоряжения Министра обороны СССР N 2/119 от 27.01.1974.

Согласно распоряжению Исполкома Моссовета от 20.06.1961 N 19/28сс войсковой части 71182

Министерства обороны СССР разрешено строительство жилого дома на принадлежащей Министерству территории, в том числе по Фрунзенской 1-й ул
В 1987 году производилась передача жилищного фонда ЖЭК — 21 ЖКО КЭУ г. Москвы (организация входила в состав Минобороны СССР) на баланс ПЖРО Ленинского райисполкома г. Москвы.

Согласно акту передачи от 04.11.1987 (т. 1 л.д. 9 — 11) на баланс города было передано 7860 кв. м данного здания, в то время как общая площадь здания согласно выписке из БТИ от 04.08.1989 N 01-452/12 составляет 8766 кв. м (разница 960 кв. м), таким образом подвальное помещение площадью 960 кв. м не было передано на баланс города Москвы.

Ministry of Defense (hereinafter referred to the Defense Ministry) asked the Moscow Arbitration Court a statement in which he asks to recognize Appendix N 1 to the Regulation of the Moscow City Duma N 47 from 20.05.1998 regarding inclusion of non-residential (basement) rooms in a residential building located at address: ul. 1-I Frunze, 6, to the ownership of the City of Moscow null and void and contrary to the legal acts that have greater legal force.

Military Unit N 71182 is a non-residential (basement) room in a residential building, located at: ul. 1-I Frunze, 6, the order of the Minister of Defence of the USSR N 2 / 119 of 27.01.1974.

According to the order of the Board of the Moscow City Council 20.06.1961 N 19/28ss military unit 71182 of the Ministry of Defence of the USSR allowed construction of a house belonging to the Ministry of Territory, including in Frunze 1 st St.

In 1987 he made the transfer of housing stock housing office - 21 ZHKO DEs in Moscow (the organization was part of the USSR Ministry of Defense) on balance PZHRO Leninsky district executive committee in Moscow.

According to the act of transfer of 04/11/1987 (vol. 1 p. 9 - 11) on the balance of the city was handed over 7,860 square meters. m of the building, while the total building area according to the extract from the BТИ from 04.08.1989 N 01-452/12 is 8,766 square meters. m (960 sq difference. m), thus basement area of 960 square meters. m was not transferred to the balance of the city of Moscow.

[2007 dispute over ownership of 960 sq m non-residential basement which was to be retained by Defence Ministry although ownership of the residential building had been transferred – ruled in favour of Defence Ministry]

<http://dom-i->

zakon.ru/sud/svpraktika/sobstvennost/priznanie_nedejstvitelnym_postanovlenija_gosudarstvennogo_organ_a_v_chasti_otnesenija_nezhilogo_pomeshhenija_k_sobstvennosti_munitsipalnogo_obrazovaniija/

Высвободить не завершённое строительством хранилище технического имущества (ПХ-1, ПХ-2) **войсковой части 71182**

Construction repository technical equipment 71182 1999

<http://arhiv.inpravo.ru/data/base951/text951v432i632.htm>

CV – former member of 71182 – worked as engineer on automated systems.

56707

Generator repair AC 80x

в/ч 56707 (объект «Полюс-1»), н.п. Богословское, Ясногорский р-н, Тульская область,
24 - 28 апреля 2006.

- special communications - Спецсвязи ФСО

92551 Mecherin:

List of work done by ОАО «УМР» - (construction, possibly security)

Введено в эксплуатацию:

- объект 225-ТСО п. Рогачевские Горки, Московская область, (1820 метров пог.);

- объект 381-2-РО г. Пенза (1300 метров пог.);

- объект 793-ОГ п.Мещерино, Московской области (2600 метров пог.)

Permission for use:

- The object of Section 225-TCO Rogachev Gorki, Moscow Region, (1820 meters absorption.)

- The object 381-2-PO, Penza (1300 meters absorption.)

- The object 793-OG p.Mescherino, Moscow Region (2600 meters absorption.)

f-consulting.ru/disclosure/7713688270/go_2009.rtf

Bunker at Mecherin:

Резервный центр с автономной генераторной станцией.

2 этажа, радио-изоляционная конструкция стен

Reserve center with independent generating station.

2 floors, radio-insulated wall construction

74173 –

Краснодарский край,ст.Кавказская в/ч 74173

Зарегистрирован: 28.04.2007. Сообщения: 37. Откуда: **В/ч 74173** УРП
352140,Краснодарский край, ст.Кавказская .пер.Первомайский в/ч 74173

Yamantau –

В разделе "Закрытое административно-территориальное образование город Межгорье":
ввести в состав комиссии:

Алехина Н.И. - представителя Администрации ЗАТО, председателя призывной комиссии;

Жердева А.С. - начальника 2-го отделения военного комиссариата, заместителя председателя
комиссии;

Бердникова А.М. - заместителя начальника управления войсковой части 71111;

Берзину Э.А. - представителя центра занятости населения;

Горбунову И.А. - представителя органа управления образованием;

Денисенко А.В. - заместителя начальника отдела кадров и строевого войсковой части 30701;

Коржова С.А. - начальника штаба батальона войсковой части 30701;

In the "closed administrative-territorial entity the city Mizhhiria:.....

enter into the commission:

Alekhine NI - Representative of the Administration BUT, the chairman of the draft board;

Zherdeva AS - Head of the 2 nd branch of the military commissariat, the deputy chairman of the

commission;

Berdnikov, AM - Deputy head of the military unit 71111;

Berzin, EA - Representative of the employment center;

Gorbunov IA - A representative body of management education;

Denisenko, AV - Deputy chief of staff and combatant military unit 30701;

KorzhoVA SA - Chief of Staff, battalion, military unit 30701;

<http://www.volganews.org/oblast5/terrafr/ip-kwgnws4.htm>

65c30

пункт управления изделия 65c30 (ПУ-Б) [65c30 3]

command post product 65c30

Крокус

Периметр рЦ

Вымпел Vimpel

Space Forces History:

1973 г. - НТЦ ЦНПО «Вымпел» совместно с НИИ-2 МО разработали «Эскизный проект изделия

«Крокус».

1973 - STC Central Scientific Industrial Association "Vypel" in conjunction with SRI-2 MO drafted a preliminary design products "Crocus".

Space Forces sites:

<http://forums.airbase.ru/2007/10/t58057--raketno-kosmicheskaya-oborona-rko-rossii.html>

16 января 1979 г. на вооружение Советской Армии принята космическая система обнаружения стартов БР с ракетных баз США. В это же время на боевое дежурство поставлены еще две РЛС «Днепр» на узлах РО-4 (Севастополь) и РО-5 (Мукачево), что обеспечило возможность контроля юго-западного направления. Практически одновременно введен в эксплуатацию головной образец комплекса средств доведения и отображения информации предупреждения «Крокус», благодаря чему было реализовано мгновенное автоматическое доведение информации СПРН до пунктов управления Вооруженными силами

January 16, 1979 by the Soviet Army adopted a space system to detect launches of BD U.S. missile bases. At the same time on duty placed two radar "Dnepr" at the sites of RO-4 (Sebastopol) and RO-5 (Mukachevo), which provided an opportunity to control the south-west. Almost simultaneously commissioned head sample set of communicating and displaying information to prevent "Krokus", so that was implemented instant automatic delivery of information early warning system to control points of the Armed Forces.

<http://sites.google.com/site/11battery/kosmiceskie-vojska/istoria-sozdania-sprn>

Центральный командный пункт (ЦКП) ГШ ВС

Central Command Post

Крокус – УР